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Innspel til planprogram på Ostereidet. 

 

Me synes det er kjekt og bra med utvikling av bygda. 

Men ynskjer og komme med innspel når det gjeld eigedom 233/4, den delen som er berørt av plan. 

Denne delen av garden vår har me opparbeid over lang tid og lagt ned mykje verdier i. me er 

avhengige av alt beite og slåttemark me har for og kunne ha mat til dei ca 55 vinterfora sauene me 

har no. 

Skogveien er mykje brukt til traktorvei og trening av hest. Er ingen andre plasser hjå meg (el andre i 

bygda ) til og lage ny treningsvei.  

Det er og denne delen me er avhengige av for og koma oss i skogen og ta ut ved og tømmer. 

Me grenser ikkje til nokon andre plassa. 

Så for oss så er det veldig viktig og få behalda området vårt som grenser til skulane slik det er i dag. 

 

Mvh 

Jorunn Åse  og Per Martin Raknes 

 

 


